
 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 
07. maj kl. 17.00 – 19.00 
Mødet afholdes i det administrative mødelokale 
 
 
Fremmødte: 
Morten B. Madsen, Heidi G. Nielsen, Sigrún I. Gardarsdóttir, Jennie S. C. Voergaard, Tobias A. Nielsen, 
Vibeke Kjær Agger, Rasmus D. Jørgensen, Cecilie Blaabjerg, Susanne Kristensen,  
 
Afbud: Neha Kumar, Ida K. Hansen, Lasse F. J. Ankjær, Annica S. Nørmølle-Hansen, Signe Hvid Christensen, 
Sofie Mayland Jessen 
 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2. Nyt fra ledelsen 
• Vi har to lærerstillinger og to pædagogstillinger slået op. 
• Lejrskole på 5. årgang skal afsted i næste uge. 
• Afgangsprøverne er fuld gang - lidt udfordringer ift. 3. parts programmer til de ordblinde 

elever, der udfordrede en af dagene. Prøven blev derfor sat på pause, indtil LST-
programmerne igen kørte. 

• Vi har søgt puljen til den nationale forsøgsordning til gratis skolemad – Vi har pt. et mindre 
underskud i kantinen. 

• DGI Østjylland har kontaktet os ift. en samskabelsesordning med KHIF og Bering, da kun 36% 
af de børn og unge mellem 6-15 år er med i en lokal idrætsforening. 

• Styregruppen for Fællesskabsdagen har besluttet at lave et aktørmøde, da det kan være lidt 
svært at få trukket folk med.  

 
3. Nyt fra elevrådet 

• Det lille elevråd - to repræsentanter fra hver klasse:  
 Fokus på bevægelse – færre luftere og flere brain breaks, fagfaglig og social bevægelse.  
 Nyt fra klassen: Her fylder toiletterne. Elevernes ideer skal høres for at forbedre forholdene. 

Der er kommet nye spande til affaldssortering, der har været afprøvet. 
De har ønsket at få opstreget multibanen – hvilket teknisk service har gjort. 

   
 Det store elevråd: 

• De arbejder med den gode kultur – der er positive tendenser. Der arbejdes på at aktivere de 
store elever. Der blevet uddannet to arbejdsmiljørepræsentanter mellem eleverne. 

 Bavnehøj Skoles grundlov for udskolingen skal revideres - det er også et arbejde, der foregår 
lige nu. 

  
4. Nyt fra Fællesrådet 

• Der bliver fortsat kigget på midler til Fælleden og faciliteterne hertil. 
• Fællesrådet har skrevet høringssvar ift. busholdepladser 
• Fællesrådet har holdt møde med Aarhus Kommune vedr. etablering af en helle ved Brugsen og 

fartbegrænsninger ved flere veje. De har også meldt ind vedr. indkørslen ved hallen, som pt 
ikke er hensigtsmæssig.  

 



 
 
5. Elevtrivselsmålingen, oplæg/ fremlæggelse af data, proces ift. opfølgning på 

elevtrivselsmålingen, ved Vibeke. Herefter drøftelse. Bilag er udsendt før mødet.  
Oplæg: 2025 elevtrivselsmåling 
Vibeke præsenterer data fra elevtrivselsmålingen. Overordnet set er trivslen dårligere, jo længere 
eleverne kommer op i skoleforløbet. Dette er ikke kun en lokal udfordring. Overordnet set 
bevæger trivslen sig i en positiv retning både i indskoling, mellemtrin og udskoling. Samlet set er 
der positive tendenser – hvor vi generelt set ser, at trivslen er steget med 6-7 procent. 
 
Der er dog fortsat flere ting, der skal arbejdes med. Vi ligger f.eks. 8,4 % under gennemsnittet i 
elevernes vurdering af deres pauser. Vi har også kig på trygheden i klasserne.  
 

6. Drøftelse af temaer til næste års arbejde i skolebestyrelsen 
Udskydes til næste møde 
 

7. Evt.  
Næste møde: Halvårsregnskab, temaer for skoleårets arbejde og opfølgning på skoleudviklings-
samtalen.  

 
 
 
Nøgletal - til orientering:  
Elevtal pr. 070325  694 
Indmeldelser 111224-070325 4 (1 i indskolingen, 1 på mellemtrin og 2 i udskolingen)  
Udmeldelser 111224-070325 3 (1 i indskolingen, 1 på mellemtrin og 1 i udskolingen)  
Elevtal pr. 070525  695 
Indmeldte i SFO pr. 070325 349 (inkl. 3 i 4. kl. morgenpasning) 
Indmeldte i SFO pr. 070525         347 (inkl. 4 i 4. kl. morgenpasning) 

 

 
Med venlig hilsen 

 
Morten Bitsch Madsen Vibeke Kjær Agger 
Forperson for skolebestyrelsen Skoleleder 

https://docs.google.com/presentation/d/1YoRfXfq-fEiPNTvxfSw_yKZuqZCi7wyw9AJBijTMAlo/edit?slide=id.g304f06172a8_0_25#slide=id.g304f06172a8_0_25
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